
 

Tidsramme
: 

Punkt: Uddybning af punkt:  
 

Pkt. 1 
19:15 – 
19:20 

Godkendelse af 
dagsorden 
 

Godkendt, men der er et ønske om at uddybe 
både Corona og afstemningen til kostordningen. 

Pkt. 2 
19:20 – 
19:40 
 

Nyt fra forældrerådene HBG: Stort fokus på at forbedre særligt 
udearealerne grundet corona. En del snak om 
hvilke udfordringer corona giver i dagligdagen.  
Todbjerg: God ro i afdelingen. Der er arbejdes 
med PDE- forløb og optimering af vuggestuens 
legeplads. 
Møllehuset: Corona og nye måder at gøre 
tingene på, fylder en del i drøftelserne i 
forældrerådet, ligesom den forestående 
kostastemning var en del af mødets drøftelser. 
Krokodillehaven: Der er gode fysiske rammer i 
Krokodillehaven, og mange steder med 
overdækning på legepladsen, der er hjælpsomt i 
coronatider. Der er forbedringer på legepladsen 
undervejs. Kost afstemningen fylder. Det var 
forældrerådets sidste møde med Mette, der er 
pædagogisk leder i Krokodillehaven, da hun 
tiltræder som ny leder i Løvstikken 1.11.20. 

Pkt.3 
19:40 – 
20:00 
 

Nyt fra dagtilbuddet Corona- nyt. Marianne gennemgår de nyeste 
retningslinjer der bla. indebærer at alle sociale 
arrangementer aflyses resten af året.  
Marianne har været til netværksmøde med alle 
dagtilbudsledere i kommunen. Der var en særlig 
opmærksomhed på læringsmiljøet her under 
corona. Der skal kigges på tilgængeligheden af 
legetøj. Der er en opmærksom på mangel af bla. 
bøger. Der er fokus på voksenstyret leg/versus fri 
leg og hvordan børnene kan være inde mere. 
Det tages op på ledergruppemødet i næste uge.  
Idéer:  

• garderobe pladsen bør også indtænkes 
da der flere steder er mangel på plads.  

• der bør kigges mod skovbørnehaver, 
hvad har de af erfaringer der kan bruges. 

• hvordan kan man få flest mulig 
indekvadratmeter frigivet til børnene.  

• kommunen anbefaler at man tager 
udgangspunkt i at Corona er 
virkeligheden det næste lange stykke tid.  

• Forslag til at der kan skiftes  mellem 
børnegrupperne, så alle får inde tid.  



Der følges nøje med i økonomien i 2021 hvis 
corona fortsætter- hvordan tilskuddene bliver 
fremadrettet vides ikke.  
Byggeriet i Nye: Det går planmæssigt. Der er 
rejsegilde i næste uge. D. 1. december åbnes 
satellitten. Der skal ansættes personale. Der er 
desværre ikke det antal børn der skal være på 
nuværende tidspunkt. Et forslag er at lave noget 
opsøgende arbejde og der skal information ud til 
kommende børn og deres forældre. Det skal 
kommunikeres ud, så forældre kan se sig selv 
ind i institutionen. Der er lavet billede album og 
en kort video på Løvstikkens hjemmeside. 
Hjemmesiden er undervejs.  
Der har været fotograf i afdelingerne. Det er 
generelt en opfattelse at det er rigtig gode 
billeder der er taget.  

Pkt.4 
20:00 – 
20:20 
 

Den styrkede læreplan Punktet udgår, vi tager det op næste gang når vi 
forhåbentlig kan mødes fysisk. Bestyrelsen får 
læreplanen i hånden i løbet af få dage.  

Pkt. 5 
20:20 – 
20:35 
 

kostafstemning Marianne orienterer og takker for den hurtige 
tilbagemelding fra bestyrelses side.  
Der kommer mere information ud til forældre i 
uge 44.  
Afstemningen bliver digital via e-boks. 
Afstemningen gælder fra sommeren 2021.  
Vi vil gerne have så mange som muligt til at 
stemme da en blank stemmer er lig med en 
stemme på kost. Vi vil gerne have at folk tager 
stilling.  
Marianne udsender information til forældre.  
Der skal tydelig information ud til forældrene.  
Hvor stor en rolle må vi som forældreråd spille i 
at få de andre forældre til at stemme. Marianne 
undersøger det nærmere.  
Der skal være et godt grundlag for forældrene at 
tage en beslutning ud fra.  

Pkt. 6 
20:35 – 
20.45 
 

Økonomi Økonomien ser fin ud. Alle afdelinger får 
forbedringer udendørs, da udemiljøet prioriteres 
højt. Der forventes et samlet overskud på 
300.000-400.000. Overskuddet vil dække 
verserende opgaver, samt opstart af ny afdeling, 
og prioriterede opgaver vedr. corona, som måtte 
komme i 1. kvartal 2021. Alt i alt ser det positivt 
ud og der er stor opbakning fra de pædagogiske 
ledere til de prioriteringer og disponeringer der er 
taget.  



Et ønske hvis der er ekstra penge er, at indkøbe 
ladcykler til de afdelinger der endnu ikke har.  
Der er opbakning fra bestyrelse til at 
udearealerne er blevet prioriteret.  

Pkt. 7 
20.45-20.55 
 
 

Social kapital Fristen for svar er 1. november. Der sigtes efter 
en svarprocent på 100%. 
En bekymring er at corona kommer til at få en 
stor betydning for svarene. Rapporten er 
tilgængeligt d. 1. december kl. 14.00 

Pkt.7 
20.55 - 
21.15 
Pkt.  

Faglige drøftelser: 
Forslag til kommende 
møder: 

Punktet udskydes til næste møde.  

 
 


